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Verslag  Seniorenraad 
3 februari 2023 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

1.Verwelkoming door de Voorzitter. 
Er wordt gemeld dat er geen verslag moet goedgekeurd worden van de laatste seniorenraad op 4 

november omdat deze volledig bestond uit het afwerken van het draaiboek voor de seniorenweken. 

2. Evaluatie seniorenweken 
➢ Folder en promotie: 

▪ Mooie verzorgde en duidelijke folder.  Ook de vermelding van en de verwijzing naar de 

seniorenverenigingen was duidelijk. 

▪ Dankzij deze folder bereiken we heel veel mensen.  Enkele straten zouden niet bedeeld 

zijn door de post.  Hierover is door het gemeentebestuur contact opgenomen met de 

post en compensatie bekomen. 

➢ Inschrijvingen: 

▪ Inschrijvingsstrook was  niet echt overzichtelijk doordat er zoveel activiteiten met 

verschillende limietdata vermeld stonden. 

▪ Bij de online inschrijvingen was de inschrijving van een 2de persoon niet flexibel (niet 

mogelijk per activiteit). 

▪ Spijtig dat er voor de Wijngaardbergwandeling een aantal mensen niet is komen 

opdagen.  Dit zou kunnen opgevangen worden door 10 % deelnemers boven de 

toegelaten capaciteit in te schrijven. 

▪ Gemiddeld waren 91 % van de deelnemers die inschreven voor een activiteit ook 

effectief aanwezig. ‘Waarom ben ik zo moe?’ (71 %), ‘Quiz verkeersveiligheid’ (74 %) en 

de wijngaardbergwandeling (76 %) waren de uitschieters naar beneden.  

▪ Er waren in totaal ongeveer 1400 aanwezigheden. Als we het tekort (zie verder) delen 

door het aantal aanwezigen op de activiteiten, investeerden wij iets minder dan € 4 per 

persoon per activiteit. 

➢ Activiteiten:   

▪ Was er voldoende variatie in het aanbod?  Ja zeker wel. Er kunnen nog andere thema’s 

aangeboden worden (vb schrijvers uit de eigen gemeente vragen in samenwerking met 

de bib én met verenigingen die dit binnen hun werking al aanbieden zoals Femma en het 

Davidsfonds). 

▪ Voor de bewoners van het WZC zouden de optredens misschien kunnen gestreamd 

worden (zoals elders al gebeurde met het programma ‘Chique Dingues’). 

➢ Locaties:    

Aanwezig:  
Jos Van Grunderbeeck (voorzitter), Bart De Vos (schepen senioren), Wilma Varga (ondervoorzitter 
en vertegenwoordiger van Neos), Tania Huyghe (penningmeester en vertegenwoordiger van 
Okra),Willy Van Hoof (S-plus), Karel Stappaerts (Neos),  Marie-Louise Fluyt (Aksent), Marc 
Peelman (Okra), Jaak De Pauw (bestuurslid en vertegenwoordiger van S-Plus Wezemaal en 
Rotselaar), Mieke Matthijs (co-ondervoorzitter en vertegenwoordiger van Okra Rotselaar), Philippe 
Scherpereel (Okra), Kris Moens (WZC De Lelie), Karine Van De Velde (WZC De Wyngaert),Chris 
Vander Sande, Leen De Meyer (secretaris). 
 
Verontschuldigd: Dirk Van den Eynde (S-Plus),   Greet Van Den Bosch, 
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▪ Een aantal locaties zijn niet bereikt:  WZC De Wijngaert, Vlasselaer en de Heikant. 

Volgend jaar kunnen we de parochiezaal van de Heikant terug boeken.  Den Ateljee in 

Vlasselaer staat ook open voor samenwerking.  In WZC De Wijngaert kunnen we binnen 

beperkte uren (14 en 17 u + avonden) ook activiteiten plannen. 

➢ Catering:  

Als we in de VM koekjes willen aanbieden en in de NM taart, zou hiervoor best een 

verantwoordelijke aangeduid worden. Wilma nam dit jaar de koekjes al op zich. 

➢ Spreiding over 2 weken: 

- Werd als positief ervaren, maar mag niet leiden tot een overladen planning.  Voor de 

organiserende partijen werd dit als te zwaar ervaren.  

- Het idee wordt geopperd om een spreiding van activiteiten over het ganse jaar in te 

plannen. Is dit niet concurrentieel met de werking van de seniorenverenigingen? 

➢ Seniorenfeest: 

▪ Optreden was dit jaar wat verloren gegaan.  Deelnemers komen om elkaar te ontmoeten 

en willen daar tijd voor.  Het optreden zou korter mogen en het contact met de zaal zou 

beter moeten voorbereid worden ( schikking van het podium, briefing van de 

artiesten….) 

▪ Traiteur viel 100 % mee, we willen hem graag engageren voor volgend jaar. 

▪ Vervoer: Lindencars werd uitdrukkelijk bedankt voor hun gratis aanbod. Het vastleggen 

van de rit werd uitgewerkt en opgevolgd door 2 vrijwilligers van de seniorenraad en dit 

liep heel vlot.  De Multiobus volgend jaar vastleggen in nauw overleg met de WZC. 

➢ Financiën: 

▪ Totale kost seniorenweken (activiteiten): € 6.768,27 (waarvan zowat de helft voor de 

uitnodigingsfolder)  

Seniorenfeest: € 14.290,16 

Totaal +/- € 21.000 

We hebben +/- € 5.500 meer gespendeerd dan ontvangen als subsidie van de gemeente.  

Dit kon opgevangen worden door de reserves op de rekening.  Dit jaar moeten we toch 

bekijken of sommige activiteiten goedkoper kunnen (zoals het bedankingsfeestje). 

 

➢   Samenwerking met verschillende partners:  

▪ Dit loopt goed.  Vooral de samenwerking met Technische Uitvoeringsdienst voor hulp bij 

het klaarzetten en het opruimen van de zaal werd als erg positief ervaren.  Ook de 

samenwerking met de andere diensten verliep erg constructief: Het  onthaal voor de 

inschrijvingen, de dienst communicatie voor de promotie, de dienst mobiliteit, de 

sportdienst, de dienst cultuur en de bib voor het aanbieden van activiteiten, het LDC 

voor de ganse organisatie.    

▪ De samenwerking binnen de seniorenraad verloopt erg vlot en constructief, dit wordt 

door alle leden als heel aangenaam en motiverend ervaren. Iets om fier op te zijn! 

➢ Bedankingsmoment: 

- Was een fijn moment en op een beter tijdstip ingepland (vrijdag nadien) maar te duur. 
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3. Voorbereiding verbroedering met seniorenraad Borgloon op 25 april 2023. 
Er wordt afgesproken om op de uitnodiging in te gaan.  De kosten van deelname kunnen gedragen 

worden door de seniorenraad.  Alle leden van de seniorenraad met partner worden uitgenodigd.  

Alleenstaande leden van de verenigingen kunnen hun voorzitter uitnodigen. 

Leen stuurt begin maart een mail uit om de inschrijvingen vast te leggen.  Deadline voor inschrijving 

bij Borgloon is 20 maart 2023 

4. Informatie 
a) Nieuws van de WZC :  
 
Op 19/3 neemt de Lelie deel aan Dag van de Zorg. 
. 
Beide WZC melden dat binnen de Armonea groep er heel wat wijzigingen werden doorgevoerd. Het 
managementteam werd anders samengesteld waardoor er 2 adjunct directeurs zijn aangesteld + een 
hoofd bewonerszorg.  Enkele mensen hebben de organisatie verlaten. 
Er blijven nog steeds vacatures voor zorgpersoneel alhoewel er recent ook heel wat nieuwe 
personeelsleden werden gevonden. 
 
b) Nieuws vanuit de verenigingen  
Er wordt opgemerkt dat het moeilijk blijft om na corona terug het verenigingsleven op peil te houden. 
 
c) Nieuws van het lokaal bestuur 

• Digibanken: dit is een nieuw initiatief dat in samenwerking met de EersteLijnsZone Noord zal 
worden uitgerold.  Doel is om alle inwoners mee te krijgen in het digitale verhaal.  Meer info 
volgt volgende vergadering. 

• Op 24 maart zullen de sporteldagen in Rotselaar doorgaan, meer nieuws hierover zal nog 
verspreid worden. 

• Het paviljoen aan de Plas (dat in aanbouw is) zal opengesteld worden voor de seniorenraad 
als vergaderruimte.  Dit was een vraag die in het memorandum opgenomen was. 

• De opstart van het 3 de middagrestaurant in zaal Zilverwit, Bergstraat 12 in Rotselaar was een 
groot succes met 81 deelnemers.  
 

d) Correspondentie  
 

5. Varia 
-    Er wordt gemeld dat in de Hellichtstraat een verkeersremmer leidt tot gevaarlijke situaties. 

-    Het ontbreken van voldoende geldautomaten wordt ervaren als een groot gemis. De seniorenraad 

dringt aan op het installeren van meer automaten die goed bereikbaar zijn voor zowel voetgangers, 
fietsers als auto’s. De Schepen voor senioren zal deze vraag meenemen naar het college. 
 

6. Datum volgende Seniorenraad  
De volgende vergadering vindt plaats op vrijdag 24 maart 2023 om 9.30 u  op de 3de verdieping van 
de Mena. Vanaf nu zullen we een half uur vroeger starten. 
 
Het dagelijks bestuur komt samen op vrijdag 17 maart 2023 om 9.30 u in het LDC. Vanaf nu zullen 

we een half uur vroeger starten. 

 


